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E.ON România: Legislația româneasca are o mare lacuna în ceea ce privește

consumatorul vulnerabil

Exista o mare lacuna în legislația româneasca în ceea ce privește consumatorul vulnerabil, în acest sens, în

2012, existând un proiect avansat realizat împreuna cu Banca Mondiala, a spus, luni, Anca Dragu,

Directorul General Adjunct al E.ON România.

“Exista o mare lacuna în legislația româneasca în ceea ce privește consumatorul vulnerabil. Aceasta lege privind

consumatorul vulnerabil a tot fost eleborata. În 2012, exista un proiect aflat într-o faza avansata, realizat împreuna

cu Banca Mondiala. Legea din 2016 privind venitul de incluziune are compontena de calitate a locuirii, dar nu prea

se aplica. În momentul de fața, în lege, avem numai câteva zeci de mii de consumatori vulnerabili în toata țara, dar

studiile arata ca avem cel puțin 1,5 milioane și consider ca estimarea poate merge mult mai sus, pâna la 4

miliarde”, a spus oficialul E.ON România, în cadrul unei conferințe de specialitate.

Totodata, Anca Dragu a menționat ca redeschiderea pieței gazelor naturale trebuie facuta în etape, pentru a se

asigura, în acest mod, toți pașii necesari liberalizarii pieței. “Redeschiderea pieței trebuie facuta în etape, pentru a

se parcurge, astfel, pașii necesari liberalizarii pieței, adica protejarea consumatorilor vulnerabili în sensul gasirii

reurselor naturale, dar și în sensul gasirii funcționalitații pieței, adica cererile și ofertele sa fie similare. Daca avem

cantitați ale ofertei sub cererea pieței, nu se va forma un preț decent. Nu avem nici o lichiditate a pieței. Pentru a o

obține, producatorii trebuia se vina la aceasta piața, trebuie sa avem conectivitate, doar în acest mod am putea

ajunge la un preț pe care l-am putea compara cu prețul existent pe alte piețe”, a comentat ea.

Directorul General Adjunct al E.ON România a mai susținut ca OUG 114/2018 nu a stimulat investițiile pe piața

gazelor naturale și a electricitații. “OUG 114/2018 nu a fost un factor de stimulare a investițiilor pe piața interna a

gazelor și a energiei electrice. Investitorii s-au speriat când vazut agresivitatea ordonanței”, a conchis oficialul

E.ON România.
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